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Yttrande angående - Yrkande angående en 
ekonomistyrningsregel 
som ger rektorerna förutsättningar att mer 
långsiktig planera för en hållbar verksamhet

Det rödgröna styret instämmer i att det är viktigt att förskolorna ges bra förutsättningar 
till att bedrivas långsiktigt hållbar och utifrån god ekonomisk hushållning. 
Samtidigt menar vi att förskolenämnden redan har regler för hantering av över - och 
underskott för kommunala förskolor där är varje enhet redan idag har en möjlighet att 
föra med sig både överskott och underskott till nästvarande budgetår. Den årliga 
bokslutsberedningen är det som ligger till grund för fastställande av respektive 
enhetsresultat. Det är förskoledirektören som beslutar utifrån ekonomichefen respektive 
utbildningschefens underlag. 100 procent av överskottet och underskottet kan överföras 
till respektive enhet som eget kapital där vid omfattande underskott kan en 
avbetalningsplan upprättas på maximalt tre år. 

Däremot kan de ekonomiska förutsättningarna för förskolenämnden och 
grundskolenämnden skilja sig åt då skolorna hanterar olika ekonomiska volymer och 
därför går det inte att genomföra exakt samma implementering av 
ekonomistyrningsregeln på respektive nämnd. Vi avslår yrkandet och menar att 
förvaltningens resurser ska hanteras mer effektivt och ändamålsenligt med fokus på 
förskolorna och barnen i stället för att utreda något som redan existerar. 
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